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Protokół Nr XLVIII.2021 

z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

z dnia 7 września 2021 roku 

 

Obrady rozpoczęto 7 września 2021 r. o godz. 17:00, a zakończono o godz. 18:50 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 radnych Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Obecni: 

1. Michał Czekajło 

2. Radosław Dolata 

3. Sebastian Dukaczewski 

4. Adam Kołwzan 

5. Łukasz Kołwzan 

6. Karolina Kozicka 

7. Dariusz Krysa 

8. Damian Matela-Libera 

9. Andrzej Miron 

10. Dariusz Paluszkiewicz 

11. Paulina Pieluszczak-Suchodolska 

12. Sylwia Słomińska 

13. Mariusz Suchecki 

14. Elżbieta Turostowska 

15. Tomasz Walczak 

 

Ad. 1  

Otwarcie obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Otwarcia XLVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej Mariusz Suchecki. Powitał Burmistrza Drezdenka Karolinę Piotrowską, 

Zastępcę Burmistrza Mateusza Grzymałowskiego, Skarbnika Gminy Aleksandrę 

Lachowicz, Sekretarza Gminy Wiesława Sawickiego, pracowników i kierowników 

Urzędu, radnych (lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1, lista obecności 

gości załącznik nr 1a do niniejszego protokołu) oraz mieszkańców oglądających 

obrady. 

 

Ad. 2  

Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przedstawił porządek obrad sesji RM: 

1. Otwarcie obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Informacja z realizacji zadań oświatowych. 

4. Informacja z wykonania budżetu Gminy za półrocze 2021 r. 

5. Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 
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6. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Drezdenko na lata 

2021-2027 - druk nr 288/21. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Bagniewo - druk nr 289/21. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Czartowo - druk nr 290/21. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Drawiny - druk nr 291/21. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Goszczanowiec - druk nr 

292/21. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Goszczanowo - druk nr 

293/21. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Goszczanówko - druk nr 

294/21. 

13. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Gościm - druk nr 295/21. 

14. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Górzyska - druk nr 296/21. 

15. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Grotów - druk nr 297/21. 

16. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Karwin - druk nr 298/21. 

17. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Kijów - druk nr 299/21. 

18. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Klesno - druk nr 300/21. 

19. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Kosin - druk nr 301/21. 

20. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Lipno - druk nr 302/21. 

21. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Lubiatów - druk nr 303/21. 

22. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Marzenin - druk nr 304/21. 

23. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Modropole - druk nr 

305/21. 

24. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Niegosław - druk nr 306/21. 

25. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Osów - druk nr 307/21. 

26. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Przeborowo - druk nr 

308/21. 

27. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Rąpin - druk nr 309/21. 

28. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Stare Bielice - druk nr 

310/21. 

29. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Trzebicz - druk nr 311/21. 

30. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Trzebicz Nowy - druk nr 

312/21. 

31. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Zagórze - druk nr 313/21. 

32. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Zielątkowo - druk nr 314/21 

33. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2021 rok - druk nr 315/21. 

34. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2021-2026 - druk nr 316/21. 

35. Sprawy różne. 

36. Zamknięcie obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że na sali obecnych jest 

11 radnych, więc wszystkie podjęte uchwały będą prawomocne. 
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ł. Kołwzan poprosił o wniesienie 

do porządku obrad projektu uchwały dotyczącego skargi na zachowanie Dyrektora 

Centrum Promocji Kultury w Drezdenku.  

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poprosiła o wyrażenie opinii w sprawie zmiany 

nazwy stacji kolejowej Nowe Drezdenko (temat był poruszany na wczorajszej komisji) 

oraz o wyrażenie opinii w sprawie rozłożenia na raty lub umorzenia opłat za czynsze 

bądź opłat za użytkowanie wieczyste trzech osób, które zalegają wobec Gminy na 

kwoty większe niż 15.000,00 zł. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki ogłosił przerwę w obradach. 

Głosowano w sprawie zmian do porządku obrad zgłoszonych przez Burmistrz 

Drezdenka Karolinę Piotrowską. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Głosowano w sprawie zmiany do porządku obrad zgłoszonej przez 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Łukasza Kołwzana 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska w Drezdenku w obecności 11 radnych jednogłośnie przyjęła 

zaproponowane zmiany do porządku obrad. 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Informacja z realizacji zadań oświatowych. 

4. Informacja z wykonania budżetu Gminy za półrocze 2021 r. 

5. Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 
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6. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Drezdenko na lata 

2021-2027 - druk nr 288/21. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Bagniewo - druk nr 289/21. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Czartowo - druk nr 290/21. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Drawiny - druk nr 291/21. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Goszczanowiec - druk nr 

292/21. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Goszczanowo - druk nr 

293/21. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Goszczanówko - druk nr 

294/21. 

13. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Gościm - druk nr 295/21. 

14. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Górzyska - druk nr 296/21. 

15. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Grotów - druk nr 297/21. 

16. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Karwin - druk nr 298/21. 

17. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Kijów - druk nr 299/21. 

18. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Klesno - druk nr 300/21. 

19. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Kosin - druk nr 301/21. 

20. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Lipno - druk nr 302/21. 

21. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Lubiatów - druk nr 303/21. 

22. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Marzenin - druk nr 304/21. 

23. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Modropole - druk nr 

305/21. 

24. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Niegosław - druk nr 306/21. 

25. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Osów - druk nr 307/21. 

26. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Przeborowo - druk nr 

308/21. 

27. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Rąpin - druk nr 309/21. 

28. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Stare Bielice - druk nr 

310/21. 

29. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Trzebicz - druk nr 311/21. 

30. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Trzebicz Nowy - druk nr 

312/21. 

31. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Zagórze - druk nr 313/21. 

32. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Zielątkowo - druk nr 314/21 

33. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2021 rok - druk nr 315/21. 

34. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2021-2026 - druk nr 316/21. 

35. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na niewłaściwe zachowanie 

dyrektora Centrum Promocji Kultury w Drezdenku – druk nr 317/21. 

36. Rozpatrzenie wniosku o rozłożenie na 10 rat zadłużenia z tytułu użytkowania 

wieczystego gruntu. 
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37. Rozpatrzenie wniosku o umorzenie lub niedochodzenie zaległości z tytułu najmu 

lokalu mieszkalnego. 

38. Rozpatrzenie wniosku o zawieszenie toczącego się postępowania. 

39. Opinia Rady Miejskiej w Drezdenku w sprawie zmiany nazwy stacji kolejowej 

Nowe Drezdenko. 

40. Sprawy różne. 

41. Zamknięcie obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

 

Ad. 3 

Informacja z realizacji zadań oświatowych 

Dokument „Informacja z realizacji zadań oświatowych”, który został dostarczony 

radnym stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Radny S. Dukaczewski w związku z informacją, której nie udało mu się znaleźć  

w przedstawionym materiale związaną z wydatkami ponoszonymi przez Gminę na 

dzieci z terenu gminy Drezdenko, które uczęszczają do przedszkola poza terenem 

gminy zwrócił uwagę, że w raporcie o stanie Gminy w czerwcu 2021 roku ta kwota 

została ujęta i wynosiła ponad 35.000,00 zł. Dodał, że z tego co udało mu się w tej 

chwili zobaczyć, to w ostatnim Zarządzaniu Burmistrza z lipca br. ta kwota wynosi już 

ponad 137.000,00 zł. Radny S. Dukaczewski zapytał skąd, aż tak ogromna różnica  

w tych kosztach. Zauważył, że jest to kwota ponad 100.000,00 zł wyższa niż przez 

cały rok ubiegły. Radny zapytał, ile dzieci z gminy Drezdenko korzysta z przedszkoli 

poza terenem gminy i jaki jest główny powód, aż tak dużego wzrostu kosztów. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska zadeklarowała, że pytanie przekaże do Referatu 

Oświaty i odpowiedź zostanie radnemu udzielona na piśmie.  

Radny A. Kołwzan powiedział, że szkoda, że nie ma dzisiaj pani Kierownik Referatu 

Oświaty, bo zapewne to ona jest autorem tego dokumentu. Zwrócił uwagę na 

następujące nieścisłości: 

- strona 14, tabela nr 11, kolumna - liczba zatrudnionych nauczycieli -  

z podsumowania wynika, że jest 85 nauczycieli, natomiast po zliczeniu 233, 

wykazano 1421 etatów a według podliczenia 212,74, wykazano 16,7 oddziałów 

podliczając 123, w Szkole Podstawowej w Starych Bielicach wykazanych jest 16 

oddziałów, co z pewnością też jest błędem; 

- tabela 12 - liczba pracowników niepedagogicznych, w Szkole Podstawowej nr 3 nie 

wykazano żadnego pracownika obsługi, poza tym według zestawienia jest 35 osób  

a podliczając wychodzi 38; 

- strona 18, tabela 14 - liczba nauczycieli ze względu na stopnie awansu 

zawodowego - z zestawienia wynika, że jest 226 nauczycieli, natomiast nijak to się 

ma do ilości nauczycieli wykazanych w tabeli 11, gdzie jest 233 po zliczeniu, bo  

w tabeli podano 85;  

- patrząc na ilości uczniów wykazanych w tabeli nr 11 i przechodząc do strony 31 - 

koszty kształcenia -  w Szkole Podstawowej nr 1 podano liczbę uczniów w oddziale – 

411 – str. 31 - 412, w SP 2 – 410 str. 31 -  414, w SP 3 – 356 str. 31 - 358;  

w Trzebiczu – 154 str. 33 -  157, w Grotowie – 20 str. 35 - 22; w Starych Bielicach – 

16 str. 35 - 4, w Drawinach 134 str. 35 - 29, w Rąpinie – 32 str. 35 - 30.  
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Radny A. Kołwzan zwrócił uwagę, że w mało której pozycji te liczby się pokrywają.  

W kwestii kosztów zauważył, że w raporcie o stanie Gminy jaki omawiany był  

w czerwcu tego roku podane zostały średnioroczne koszty utrzymania uczniów  

w poszczególnych placówkach i w większości przypadków te koszty mają się nijak do 

kosztów podanych w „Informacji z realizacji zadań oświatowych” np. Szkoła 

Podstawowa w Gościmiu kwota z raportu to 25.611,30 zł, natomiast z omawianego 

dziś zestawienia to 20.103,00 zł czyli ponad 5.000,00 zł różnicy, Szkoła w Grotowie -  

w raporcie 31.548,44 zł, w informacji – 18.000,00 zł czyli prawie połowa, w Starych 

Bielicach - w raporcie ponad 38.000,00 zł w informacji 22.000,00 zł, w Drawinach –  

w raporcie 36.000,00 zł w informacji 16.000,00 zł. Radny A. Kołwzan poprosił  

o wyjaśnienie tych kwot, sprawdzenie wszystkiego, bo nie chce nikogo zanudzać, ale 

jedno z drugim nie jest spójne. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że bardzo ubolewa nad tym, że 

wczoraj podczas Komisji nie padło żadne pytanie a była obecna zarówno kierownik 

referatu jak i księgowa. Dodała, że przykro jej, że radny nie uczestniczył w tych 

obradach. 

Radny A. Kołwzan przyznał, że nie był obecny przez swoje gapiostwo. Dodał, że 

przyzwyczajenie jest drugą naturą człowieka a Komisje zawsze rozpoczynały się  

o godz. 16:00 i zwyczajnie pomylił godziny. 

Burmistrz Drezdenka stwierdziła, że większość z tych tematów mogłaby zostać 

dzisiaj wyjaśniona. 

Radny A. Kołwzan powiedział, że dlatego przedstawia to dzisiaj i żałuje, że nie ma  

p. kierownik. Poprosił o przygotowanie pisemnych wyjaśnień odnośnie kwot. Radny  

A. Kołwzan stwierdził, że może te wszystkie uwagi wyartykułować na piśmie, bo 

przygotowanie materiałów z takimi błędami jest niepoważne i nie powinno 

przedstawiać się radnym. Dodał, że nikt nawet nie zadał sobie trudu, aby zastanowić 

się nad liczbą 1421 etatów. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poprosiła, aby radny nie zagalopowywał się  

w osądzaniu. Poprosiła, aby radny sporządził wszystkie uwagi na piśmie. 

Radny A. Kołwzan powiedział, że się nie zagalopowuje. Dodał, że Dyrektor Pręt 

została by za takie coś ukrzyżowana, bo podobne uwagi były pod drobiazgami. 

Burmistrz Drezdenka powiedziała, że rozumie, że skrupulatnie to razem analizują. 

Radny A. Kołwzan stwierdził, że może tak, może nie. Dodał, że umie czytać 

samodzielnie a jeżeli korzysta z wiedzy fachowej to chyba dobrze. Radny A. Kołwzan 

zadeklarował, że przygotuje odpowiednie pismo. 

Radny D. Krysa wracając do tematu Komisji ponownie poprosił o zmianę godzin. 

Wyjaśnił, że widząc frekwencję podczas wczorajszego posiedzenia  

(8 radnych) zdecydował się ponowić prośbę o organizowanie komisji o innej godzinie.  

Burmistrz Drezdenka zwróciła uwagę, że wszystkie sesje organizowane są bardzo 

późno, Komisje też są o godz. 15:00, co wiąże się z obecnością na komisji wielu 

pracowników, którzy są do dyspozycji radnych i mogą odpowiadać na pytania. 

Dodała, że w wielu samorządach sesje i komisje odbywają się  

w godzinach porannych, ponieważ są to podstawowe obowiązki radnego. Burmistrz 

K. Piotrowska uznała, że 15:00 i 17:00, nie są to godziny oderwane od 
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rzeczywistości, szczególnie, że dyskusje czasami są burzliwe i długie. Dodała, że 

oczywiście można się dostosować, ale uważa, że należy znaleźć złoty środek, aby 

brać pod uwagę cały kontekst osób, które uczestniczą, a nie tylko kilku radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki powiedział, że zasadność godziny 

wcześniejszej komisji jest dla niego też jak najbardziej zrozumiała z racji tego, że 

radni mają dostępność pracowników w godzinach pracy i nie trzeba ich zostawiać po 

godzinach. Dodał, że radni startując w wyborach zdawali sobie sprawę, że będzie 

taka opcja. Przewodniczący Rady Miejskiej przypominał, że w poprzedniej kadencji 

każda sesja była o 15:00 a nadzwyczajne w godzinach porannych 8:00 – 9:00, więc 

sesja o godz. 17:00 jest najbardziej w porządku. Dodał, że godzina 15:00 z racji 

dostępności jak największej ilości pracowników merytorycznie przygotowanych do 

pracy komisji jest optymalna.  

Radny D. Krysa powiedział, że Przewodniczący Rady będzie miał dostosowanych 

pracowników merytorycznie, ale nie będzie miał radnych, którzy by chcieli  

w obradach uczestniczyć, bo w czasie każdej, jednej Komisji jest prawie pół składu 

Rady stąd prośba o późniejszą godzinę.  

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska zauważyła, że podstawowym prawem radnego 

jest zostać zwolnionym i móc uczestniczyć w obradach, bo temu służy dieta jaką 

radni dostają. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 4 

Informacja z wykonania budżetu Gminy za półrocze 2021 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że temat został 

przedstawiony na wczorajszym posiedzeniu Komisji (informacja z wykonania budżetu 

Gminy za półrocze 2021 r. stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 5 

Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym 

Radny A. Kołwzan poinformował, że złożył następującą interpelację, która 

opublikowana została w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego  

w Drezdenku pod adresem publikacyjnym: 

- https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18093,190-wniosek-radnego-adama-kolwzana-ro-

0003-40-2021.pdf, 

Radny A. Kołwzan wyjaśnił, że kontaktuje się w tej sprawie z pracownikami Referatu 

Realizacji Inwestycji. Dodał, że korespondencja jaką prowadził dotyczyła tego, co 

zostało wykonane, jaki jest zakres prac. Radny A. Kołwzan wyjaśnił, że prosił  

o podanie firm projektowych. Poinformował, że przejechał się wczoraj tą ulicą  

i zgodnie z pisemnymi deklaracjami nawierzchnia była naprawiana, ale niestety znów 

są dziury w częściach asfaltu, który do tej pory był przyzwoity.  

Radny S. Dukaczewski poinformował, że złożył interpelację z dnia 27 sierpnia 2021 r. 

wysłaną za pośrednictwem programu eSesja w dniu 27 sierpnia i wydrukowana  

o godzinie 9:45, przekazana kolejno do Urzędu, która została opublikowana   

https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18093,190-wniosek-radnego-adama-kolwzana-ro-0003-40-2021.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18093,190-wniosek-radnego-adama-kolwzana-ro-0003-40-2021.pdf
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w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Drezdenku pod adresem 

publikacyjnym: 

-https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18206,193-interpelacja-radnego-sebastiana-

dukaczewskiego-ro-0003-43-2021.pdf 

Radny S. Dukaczewski zwracając się do Przewodniczącego Rady Miejskiej 

powiedział, że 27 sierpnia jest pieczątka Urzędu Miejskiego, że wpłynęło. Dodał, że 

na piśmie jest nieczytelny podpis i jakieś nieczytelne notatki. Zwrócił uwagę, że 

Przewodniczący podpisał to 30 sierpnia z czytelną notatką "Proszę o dekretację jako 

interpelację" z pieczątką i podpisem. Radny S. Dukaczewski zapytał co to są za 

notatki, czego mają dotyczyć i jaka jest ich treść na oficjalnym dokumencie. 

Zauważył, że Przewodniczący podpisywał pismo po tym fakcie, więc zapoznawał się 

z tymi zapiskami.  

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki powiedział, że musiałby zobaczyć 

dokument.  

Radny S. Dukaczewski przekazał Przewodniczącemu przedmiotowe pismo. 

Poinformował, że w ten sposób jest ono umieszczone w BIP-e. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki powiedział, że po lewej stronie jest jego 

dekretacja wraz z datą i podpisem, natomiast po prawej stronie są urzędowe 

informacje być może z Punktu Obsługi Interesantów.  

Radny S. Dukaczewski powiedział, że w związku z tym, że interpelacje kieruje 

zawsze na ręce Biura Rady i trafiają one do Przewodniczącego poprosił  

o wyjaśnienie, co to są za notatki, żeby je rozszyfrować, bo nie za bardzo jest to 

miejsce na takie odręczne, nieczytelne zapiski a chciałby wiedzieć czego one 

dotyczą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę, że zapiski na dokumencie mogły się 

pojawić już po jego dekretacji. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Drezdenko na 

lata 2021-2027 - druk nr 288/21 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przypomniał, że projekt został 

omówiony na wczorajszym posiedzeniu komisji. Dodał, że zostały wniesione do 

projektu poprawkę, więc głosowanie będzie z poprawką zgłoszoną na wczorajszym 

posiedzeniu komisji.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 

Drezdenko na lata 2021-2027 - druk nr 288/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 

4 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18206,193-interpelacja-radnego-sebastiana-dukaczewskiego-ro-0003-43-2021.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18206,193-interpelacja-radnego-sebastiana-dukaczewskiego-ro-0003-43-2021.pdf
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Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/277/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie przyjęcia 

Strategii Rozwoju Gminy Drezdenko na lata 2021-2027 (uchwała stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 
 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Bagniewo - druk nr 

289/21 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że wszystkie projekty uchwał 

analogicznie były omówione na wczorajszym posiedzeniu komisji. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa 

Bagniewo - druk nr 289/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/278/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Bagniewo (uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Czartowo - druk nr 

290/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa 

Czartowo - druk nr 290/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
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ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/279/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Czartowo (uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Drawiny - druk nr 291/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa 

Drawiny - druk nr 291/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/280/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Drawiny (uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Goszczanowiec - druk nr 

292/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa 

Goszczanowiec - druk nr 292/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/281/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Goszczanowiec (uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad. 11  

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Goszczanowo - druk nr 

293/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa 

Goszczanowo - druk nr 293/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/282/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Goszczanowo (uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Goszczanówko - druk nr 

294/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa 

Goszczanówko - druk nr 294/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do 

niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/283/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Goszczanówko (uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Gościm - druk nr 295/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Gościm 

- druk nr 295/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/284/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Gościm (uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 14  

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Górzyska - druk nr 

296/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa 

Górzyska - druk nr 296/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 
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NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/285/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Górzyska (uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Grotów - druk nr 297/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Grotów 

- druk nr 297/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/286/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Grotów (uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Karwin - druk nr 298/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Karwin 

- druk nr 298/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/287/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Karwin (uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu). 
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Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Kijów - druk nr 299/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Kijów - 

druk nr 299/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/288/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Kijów (uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Klesno - druk nr 300/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Klesno 

- druk nr 300/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/289/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Klesno (uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Kosin - druk nr 301/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Kosin - 

druk nr 301/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu). 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/290/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Kosin (uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Lipno - druk nr 302/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Lipno - 

druk nr 302/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/291/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Lipno (uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 21 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Lubiatów - druk nr 303/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa 

Lubiatów - druk nr 303/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 34 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/292/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Lubiatów (uchwała stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 22 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Marzenin - druk nr 304/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa 

Marzenin - druk nr 304/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 36 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/293/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Marzenin (uchwała stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 23 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Modropole - druk nr 

305/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa 

Modropole - druk nr 305/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 38 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 
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NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/294/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Modropole (uchwała stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 24 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Niegosław - druk nr 

306/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa 

Niegosław - druk nr 306/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 40 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/295/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Niegosław (uchwała stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 25  

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Osów - druk nr 307/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Osów - 

druk nr 307/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 
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Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/296/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Osów (uchwała stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 26  

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Przeborowo - druk nr 

308/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa 

Przeborowo - druk nr 308/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 44 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/297/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Przeborowo (uchwała stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 27. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Rąpin - druk nr 309/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Rąpin - 

druk nr 309/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/298/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Rąpin (uchwała stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu). 
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Ad. 28  

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Stare Bielice - druk nr 

310/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Stare 

Bielice - druk nr 310/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 48 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/299/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Stare Bielice (uchwała stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 29  

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Trzebicz - druk nr 311/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa 

Trzebicz - druk nr 311/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 50 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/300/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Trzebicz (uchwała stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu). 
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Ad. 30 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Trzebicz Nowy - druk nr 

312/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa 

Trzebicz Nowy - druk nr 312/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 52 do 

niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/301/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Trzebicz Nowy (uchwała stanowi załącznik nr 53 do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad. 31 

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Zagórze - druk nr 313/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa 

Zagórze - druk nr 313/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 54 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/302/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Zagórze (uchwała stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu). 
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Ad. 32  

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa Zielątkowo - druk nr 

314/21 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie sołectwa 

Zielątkowo - druk nr 314/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 56 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/303/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmian w statucie 

sołectwa Zielątkowo (uchwała stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 33 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2021 rok - druk nr 315/21 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przypomniał, że projekt został 

omówiony na wczorajszym posiedzeniu komisji.  

Skarbnik Gminy A. Lachowicz poprosiła o wprowadzenie poprawki do uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej - w § 1 i 2 dokonana została zmiana 

zwiększająca dochody i wydatki oraz w § 6 zwiększająca ogólną sumę dochodów  

i wydatków. Wyjaśniła, że dochody zostały zwiększone poprzez darowiznę 1.000 zł 

dla sołectwa Osów, która została przeznaczona na zakup piramidy dla dzieci  

i młodzieży na terenie danego sołectwa. Skarbnik Gminy poinformowała, że drugą 

kwotą zwiększającą budżet jest kwota 7.538,00 zł wynikająca z pisma z Zakładu 

Ubezpieczeń Społecznych z dnia 2 września, ale środki pieniężne wpłynęły w ciągu 

ostatnich dni i powinny zostać przyjęte po stronie dochodów. A. Lachowicz 

powiedziała, że po stronie wydatków zostały dokonane następujące zmiany -  

w wydatkach inwestycyjnych zostały utworzone dwa nowe zadania - Budowa sieci 

wodociągowej w miejscowości Osów – 6.000,00 zł oraz wykonanie systemu 

nawadniania boiska sportowego w Rąpinie w ramach programu Nawadnianie Boisk 

Piłkarskich w kwocie 44.122,00 zł (całkowita wartość tego zadania będzie wynosiła 

51.660,00 zł. Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w maju był złożony wniosek o pozyskanie 

środków na to zadanie z Urzędu Marszałkowskiego. Dodała, że zostanie podpisana 

umowa, ale Gmina musi mieć zabezpieczony wkład własny i w związku z tym 

konieczne jest przyjęcie zmiany w budżecie. 
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Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Drezdenko na 2021 rok - druk nr 315/21 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 

58 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/304/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Drezdenko na 2021 rok (uchwała stanowi załącznik nr 59 do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad. 34  

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2021-2026 - druk nr 316/21 

Skarbnik Gminy A. Lachowicz poinformowała, że treść uchwały nie została 

zmieniona, natomiast załączniki do uchwały w związku ze zmianami  budżetu 

musiały zostać zaktualizowane.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Drezdenko na lata 2021-2026 - druk nr 316/21 (projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/305/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Drezdenko na 2021 rok (uchwała stanowi załącznik nr 61 do 

niniejszego protokołu). 
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Ad. 35  

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na niewłaściwe zachowanie 

dyrektora Centrum Promocji Kultury w Drezdenku – druk nr 317/21 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przypomniał, że jest to projekt 

zgłoszony dzisiaj przez Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Dyrektor Centrum Promocji Kultury w Drezdenku Jan Kuchowicz powiedział, że po 

tym jak wpłynął wniosek do Rady został wezwany do Burmistrz K. Piotrowskiej, gdzie 

przeprowadzono z nim dyscyplinująco-ostrzegawczą rozmowę. Wyjaśnił, że 

Burmistrz po zapoznaniu się ze skargą powiedziała, że nie życzy sobie takich 

zachowań i że jest to ostrzeżenie. Dyrektor CPK przyznał, że przyjął to z godnością, 

bo uważa, że to co się stało w opisywanym czasie i miejscu, nie było na pewno jego 

celem. Dodał, że było wydarzenie cykliczne, gdzie zawsze świetnie bawił 

publiczność, nie tylko mieszkańców, ale także gości którzy przebywają tu 

turystycznie. Wyjaśnił, że pewnie w wyniku stresu czy też wzięcia na siebie zbyt 

dużych obowiązków stało się to, co nie powinno się stać. J. Kuchowicz zapewnił, że 

jego zamiarem nie było ranić tylko bawić, a jeżeli stało się inaczej i jeżeli ktokolwiek 

poczuł się obrażony, to może teraz powtórzyć to, co powiedział na komisji wtedy, gdy 

był przesłuchiwany przez niespełna 2 godziny i odpowiadał na pytania zgodnie  

z prawdą i tylko z prawdą, że tych którzy poczuli się urażeni serdecznie przeprasza, 

bo nie miał takiej intencji, żeby kogokolwiek obrazić. Dodał, że szanuje wrażliwość 

ludzi, którzy poczuli się obrażeni jego zachowaniem i serdecznie przeprasza. 

Dyrektor Centrum Promocji Kultury powiedział, że przeprasza również Radę Miejską  

i Burmistrz Drezdenka za ten incydent, bo pewnie nie powinno się tak zdarzyć.  

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Ł. Kołwzan poinformował, że do 

biura Rady wpłynęła skarga od mieszkańców i rodziców Dziewcząt z buławami, które 

uczestniczyły w Nocy Świętojańskiej, dotycząca niestosownego zachowania 

Dyrektora CPK J. Kuchowicza. Wyjaśnił, że skarżący zwracali uwagę, że dyrektor 

niepotrzebnie przez mikrofon mówił niektóre kwestie, mógł zachować część 

informacji dla siebie, bądź powiedzieć to po kryjomu, po cichu, jeżeli miał coś do 

innej osoby. Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji stwierdził, że stąd też 

na posiedzeniu Komisji, po przeanalizowaniu skargi, po rozmowie z Dyrektorem CPK 

jak i z rodzicami Komisja uznała, że jest to skarga zasadna i takie zachowanie nie 

powinno mieć miejsca. Dodał, że Komisja Skarg Wniosków i Petycji rekomenduje 

Radzie Miejskiej uznanie skargi za zasadną i przyjęcie proponowanego projektu 

uchwały. Przewodniczący Komisji Ł. Kołwzan powiedział, że cieszy się w imieniu 

mieszkańców, że dyrektor J. Kuchowicz poczuł się jednak do tego, aby przeprosić  

i myśli, że sprawa zostanie zakończona.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

niewłaściwe zachowanie dyrektora Centrum Promocji Kultury w Drezdenku - druk nr 

317/21 (projekt stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
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ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska, w obecności 11 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVIII/306/2021 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 7 września roku w sprawie rozpatrzenia 

skargi na niewłaściwe zachowanie dyrektora Centrum Promocji Kultury w Drezdenku 

(uchwała stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 36  

Rozpatrzenie wniosku o rozłożenie na 10 rat zadłużenia z tytułu użytkowania 

wieczystego gruntu 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poinformowała, że jest to sytuacja, która odnosi 

się do opłaty za użytkowanie wieczyste, a wnioskodawca prosi tylko i wyłącznie  

o rozłożenie na 10 rat, co jest zgodne z uchwałą (maksymalnie 36 rat). Dodała, że 

zostały sprawdzone możliwości finansowe wnioskodawcy i nie ma powodów, aby 

przypuszczać, że nie będzie w stanie spłacać, bo wynagrodzenie jakie otrzymuje 

pozwala tej osobie na spłatę. Burmistrz K. Piotrowska powiedziała, że cieszy się, że 

jest wola spłaty. Poprosiła Radę o przychylenie się do wniosku i pozwolenie tej 

osobie na spłatę zadłużenia w 10 ratach. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy wnioskodawca ma zamiar płacić również odsetki. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska potwierdziła, że zgodnie z wnioskiem ma zamiar 

płacić odsetki.  

Radny D. Paluszkiewicz zapytał co to jest za grunt, gdyż opłata jest spora i wynosi 

7.000,00 zł rocznie.  

Burmistrz K. Piotrowska powiedziała, że nie wie co miałoby to wnieść do sprawy. 

Dodała, że jeśli ma być rozmowa o dochodach, o działkach to prosi o wyłączenie 

jawności obrad, bo to są dane na tyle wrażliwe, że mogą jednoznacznie 

zidentyfikować osobę. K. Piotrowska zwróciła uwagę, że szczególnie zasadne jest to 

w kontekście następnych 2 wniosków, gdzie sytuacje rodzinne są jeszcze bardziej 

skomplikowane. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki ogłosił przerwę w obradach. 
Głosowano w sprawie rozpatrzenia wniosku o rozłożenie na 10 rat zadłużenia z tytułu 

użytkowania wieczystego gruntu (dokumenty stanowią załącznik nr 64 do niniejszego 

protokołu).  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska w Drezdenku pozytywnie rozpatrzyła wniosek o rozłożenie na 10 

rat zadłużenia z tytułu użytkowania wieczystego gruntu (opinia stanowi załącznik 

nr 65 do niniejszego protokołu). Jednocześnie Rada Miejska w Drezdenku przychyliła 

się do wniosku Burmistrza Drezdenka. 

 

Ad. 37 

Rozpatrzenie wniosku o umorzenie lub niedochodzenie zaległości z tytułu 

najmu lokalu mieszkalnego 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki ogłosił przerwę w obradach. 
Głosowano w sprawie o umorzenie lub niedochodzenie zaległości z tytułu najmu 

lokalu mieszkalnego - odmowa zawieszenia toczącego się postępowania (dokumenty 

stanowią załącznik nr 66 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska w Drezdenku negatywnie rozpatrzyła wniosek o umorzenie lub 

niedochodzenie zaległości z tytułu najmu lokalu mieszkalnego (opinia stanowi 

załącznik nr 67 do niniejszego protokołu). Jednocześnie Rada Miejska w Drezdenku 

przychyliła się do wniosku Burmistrza Drezdenka. 

 

Ad. 38 

Rozpatrzenie wniosku o zawieszenie toczącego się postępowania 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki ogłosił przerwę w obradach. 
Głosowano w sprawie rozpatrzenia wniosku o zawieszenie toczącego się 

postępowania - odmowa zawieszenia toczącego się postępowania (dokumenty 

stanowią załącznik nr 68 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska w Drezdenku negatywnie rozpatrzyła wniosek o zawieszenie 

toczącego się postępowania (opinia stanowi załącznik nr 69 do niniejszego 

protokołu). Jednocześnie Rada Miejska w Drezdenku przychyliła się do wniosku 

Burmistrza Drezdenka. 

 

Ad. 39 

Opinia Rady Miejskiej w Drezdenku w sprawie zmiany nazwy stacji kolejowej 

Nowe Drezdenko 

Radny S. Dukaczewski w związku z tym, że nie mógł być wczoraj na komisji zapytał 

czy opinia ma być skierowana do wnioskodawcy.  Wyjaśnił, że ta sprawa wróciła, bo 

pamięta jak radny M. Czekajło w poprzedniej kadencji pytał o zmianę nazwy stacji. 

Dodał, że także w obecnej kadencji była jedna sesja, która została odwołana  

a w porządku obrad był ten temat do omówienia. Rady S. Dukaczewski 

poinformował, że kontaktował się w Zielonej Górze z Dyrektorem Oddziału Polskich 

Linii Kolejowych i uzyskał informację, że jeżeli doszłoby do takiego procederu to 

opinia musi mieć formę uchwały Rady Miejskiej. Dodał, że opinia nie jest wiążąca do 

chwili kiedy wszystkie podmioty nie prześlą pełnych kosztów, pełnej informacji. 

Radny S. Dukaczewski wyjaśnił, że dopiero w chwili kiedy Gmina otrzyma pełną 

informację to kolejnym etapem jest akceptacja czyli dzisiejsza opinia pozytywna nie 

wiąże się z tym, że należy od razu zabezpieczać środki w budżecie. Radny  

S. Dukaczewski zwrócił uwagę, że nazwa - Nowe Drezdenko funkcjonowała od 1945 

roku tylko dlatego, że była to osobna gmina wiejska. Dodał, że w 1954 roku została 

zlikwidowana i od tego czasu były dostępne 2 linie kolejowe - do Skwierzyny i do 

Kostrzyna, stąd były dwie różne nazwy. Radny powiedział, że ciężko było kupić bilet 

do Drezdenka, niejednokrotnie zdarzało się, że będąc Białymstoku czy Krakowie 

dostawał bilet do Krzyża, bo kasjerki nie radziły sobie z tym. Wyjaśnił, że pod koniec 

lat 80 czy 90-tych zamknięto linię do Skwierzyny i nazwa Nowe Drezdenko została 

dlatego, że była taka gmina wiejska. Radny S. Dukaczewski wyjaśnił, że gdzie nie 

wpisać „Nowe Drezdenko” poza stacją kolejową ewentualnie można tylko uzyskać 

informacje o tym, że coś takiego jako relikt PRL-u 1945-1954 miało miejsce, bo tak to 

ustanowiono. Powiedział, że nie wie jakie były powody wczorajszego głosowania, bo 

nie słyszał dyskusji, ale jeśli finansowe, to nawet jeszcze nie wiadomo jakie będą, bo 

można się o nich dowiedzieć tylko wtedy kiedy wszystkie podmioty PKP do Gminy 

taką informację skierują i wówczas można podjąć ostateczną decyzję. Radny  

S. Dukaczewski zwrócił uwagę, że jeśli dzisiaj podobnie jak na wczorajszej komisji 

nie będzie takiej chęci, to nigdy nie będzie wiadomo, ile to może kosztować. 

Podkreślił, że kolej staje się coraz bardziej popularna, ale nie da się kupić biletu do 

Drezdenka. Radny S. Dukaczewski powiedział, że mieszkańcy jakoś sobie radzą, ale 
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turyści niekoniecznie a w promieniu 25 km dwie takie niespodzianki - Nowe 

Drezdenko, gdzie mogą stację „przespać” czekając na Drezdenko, a potem Strzelce 

Kraj. Wschód. 

Zastępca Burmistrza M. Grzymałowski zapytał kiedy radny kupował ostatnio bilet 

przez internet skoro kolej jest tak bardzo popularna. 

Radny S. Dukaczewski odpowiedział, że 3 miesiące temu.  

Zastępca Burmistrza zapytał przez jaką platformę, bo PKP przerzuca na platformę  

i jest od razu podpowiedź, nie ma żadnego innego Drezdenka.  

Radny S. Dukaczewski zauważył, że nie tędy droga, żeby komuś wskazywać jak ma 

kupować bilet, bo sytuacja jest taka, że bilety się kupuje również w kasie. Dodał, że 

tak jak Burmistrz zauważyła bilet się kupi tylko do Nowego Drezdenka, a nie do 

Drezdenka. Radny S. Dukaczewski zwrócił uwagę, że nic nie stoi na przeszkodzie, 

żeby przyjąć opinię pozytywną, a konkretną decyzję podjąć w momencie, kiedy 

będzie wiadomo czarno na białym, ile Gminę to ewentualnie będzie kosztować. 

Radny T. Walczak powiedział, że odpowie entuzjastom kupowania biletów przez 

Internet, czyli Pani burmistrz i Panu M. Grzymałowskiemu, że mówią o fantastycznym 

rozwiązaniu przy założeniu, że człowiek dysponuje kontem bankowym i może sobie 

pozwolić na kupno biletów przez internet. Dodał, że tak dużo się mówi ostatnio  

o wykluczeniu komunikacyjnym, a zapomina o tym, że jest wykluczenie cyfrowe, bo 

nie wszyscy mają konto bankowe i nie wszyscy mogą kupić bilet kolejowy przez 

internet.  

Radny M. Czekajło zwrócił uwagę radnemu S. Dukaczewskiemu, że  radny mówi, że 

to jest relikt PRL-u, ale to jest taki relikt akurat nieszkodliwy i nikomu chyba nie 

przeszkadza a jest to po prostu kwestia ekonomiczna, bo Gminę by to kosztowało 

150.000,00 zł a może i więcej, bo kolej to jest takie państwo w państwie a jak chce 

się dojechać, to się dojedzie. 

Radny Ł. Kołwzan zwracając się do radnego S. Dukaczewskiego powiedział, że cała 

ta rozmowa na temat zmiany nazwy funkcjonuje w świadomości mieszkańców 

Nowego Drezdenka. Dodał, że nie można nawet zrobić im takiej przykrości, że 

zrezygnuje się z tradycji, a to już relikt PRL-u, który wciąż pozostał. Radny  

Ł. Kołwzan stwierdził, że nazwa Nowe Drezdenko to nie jest tylko stacja, to jest też 

dawna dzielnica Drezdenka, dawna gmina, dawna miejscowość, ale dzisiaj  

w świadomości funkcjonuje jako dzielnica Drezdenka. W kwestii zakupu biletów PKP 

powiedział, że zawsze można kupić wsiadając do pociągu u konduktora.  

Radny D. Paluszkiewicz powiedział, że z ciekawości wbił w internecie nazwę stacji 

Nowe Drezdenko i pokazała się stacja kolejowa w Drezdenku, więc nie ma o czym 

dyskutować. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie wydania pozytywnej opinii w sprawie zmiany nazwy stacji 

kolejowej Nowe Drezdenko (kserokopia wniosku stanowi załącznik nr 70 do 

niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 2, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
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ZA (2) 

Sebastian Dukaczewski, Tomasz Walczak 

PRZECIW (6) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Łukasz Kołwzan, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia 

Słomińska, Mariusz Suchecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Adam Kołwzan, Dariusz Krysa, Elżbieta Turostowska 

NIEOBECNI (4) 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-

Suchodolska 

Rada Miejska w Drezdenku negatywnie rozpatrzyła wniosek dotyczący zmiany 

nazwy stacji kolejowej „Nowe Drezdenko” na „Drezdenko” (opinia stanowi załącznik 

nr 71 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 40  

Sprawy różne 

Radny A. Kołwzan zwrócił uwagę, że rozpoczęły się prace projektu z budżetu 

obywatelskiego związane z budową deptaka wzdłuż Noteci i dobrze to już wygląda. 

Zapytał czy w zakresie prac jest oświetlenie. 

Radny A. Kołwzan otrzymał odpowiedź twierdzącą. 

Radny A. Kołwzan zauważył, że zakończono prace przy ulicy Sienkiewicza, na 

krótkim odcinku łączącym drogę zjazdową do „Młyna” i mieszkańcy zgłosili problem, 

że w kilku domach chodnik jest wyżej niż wejście na posesję przez co woda 

deszczowa będzie się wlewać na korytarz. Dodał, że drugim problemem zgłoszonym 

przez mieszkańców (czego nie jest w stanie zweryfikować) jest to, że wykonawca czy 

może projektant nie zauważył tego, że korytarzem jest odejście wody deszczowej  

z podwórka, które było wyprowadzone na zewnątrz. Radny A. Kołwzan poprosił  

o sprawdzenie tego, bo może się okazać, że to było rozwiązanie „poniemieckie” i nie 

ma innej możliwości. Podkreślił, że tylko przekazuje informacje, bo nie jest w stanie 

tego zweryfikować. 

Zastępca Burmistrza M. Grzymałowski wyjaśnił, że jeśli chodzi o odwodnienie 

podwórka, to zostało tam zastosowane tymczasowe rozwiązanie do sprawdzenia jak 

to będzie funkcjonować. Dodał, że rura przechodzi na chodnik a w chodniku jest 

kratka, która powinna tę wodę wyrzucać. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że jeżeli radny zna konkret o jaki 

numer chodzi, o które miejsce byłoby znacznie łatwiej to zweryfikować.  

Radny A. Kołwzan zadeklarował sprawdzenie i przekazanie informacji. W imieniu 

mieszkańców, którzy korzystają ze żłobka i posiadają Kartę Dużej Rodziny poprosił, 

aby rozszerzyć uchwałę, która była podjęta w 2015 roku, o zniżce na dożywianie dla 

dzieci o żłobek, gdyż była tam mowa tylko o szkołach i przedszkolu. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska zauważyła, że z racji tego że jest projekt unijny, 

to opłata w żłobku jest tylko praktycznie minimalna i wynosi 150,00 zł. Dodała, należy 

mieć świadomość, że to nie będzie na zawsze i dobry moment, żeby uregulować 
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opłaty za żłobek będzie wówczas, kiedy one już wejdą na poziom „normalny” bez 

projektu. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy Burmistrz sugeruje, żeby wprowadzić zmiany po 

zakończeniu projektu. 

Burmistrz K. Piotrowska potwierdziła wyjaśniając, że ten projekt obowiązuje 

wszystkich i faktycznie te opłaty są symboliczne, bo 150,00 zł czesnego (nie ma tu 

mowy o dożywianiu) to są niewielkie pieniądze. Dodała, że jak najbardziej zgadza  

z tym co proponuje radny, natomiast zasadne byłoby, że skoro i tak wszystkie te 

rodziny w żłobku mają tak dużą bonifikatę dzięki środkom z Unii Europejskiej to po 

ich zakończeniu będzie trzeba uregulować zarówno wzrost pewnych opłat jak i ulgi 

dla rodzin wielodzietnych.  

Radny A. Kołwzan zapytał do kiedy obowiązuje projekt. 

Burmistrz Drezdenka powiedziała, że nie pamięta, ale bodajże jest to kwiecień lub 

maj 2022 r. czyli jeszcze ten rok a później trzeba będzie to uregulować. 

Radny A. Kołwzan zwracając się do Przewodniczącego Rady Miejskiej przypomniał, 

że wraz z radnymi złożył wniosek o nadanie tytułu Honorowego Obywatela Gminy 

Drezdenko Natalii Kaczmarek. Zapytał jak wygląda sytuacja. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki powiedział, że wniosek na pewno 

będzie rozpatrywany na najbliższych sesjach.  

Radny T. Paluszkiewicz poprosił o informacje dotyczące drogi w Drawinach wzdłuż 

torów, która miała być wykupiona.  

Burmistrz K. Piotrowska poprosiła radnego o wykonanie telefonu bezpośrednio do 

Kierownika Referatu Nieruchomości i Gospodarki Przestrzennej, który udzieli 

informacji czy to jest na etapie podziału geodezyjnego czy przejęcia, bo to są bardzo 

szczegółowe informacje.  

Radna E. Turostowska stwierdziła, że minęły wakacje i wiele się działo zwłaszcza na 

ul. Zaułek. Podziękowała ze swojej strony i ze strony wszystkich mieszkańców 

Burmistrz Drezdenka za wyasygnowanie środków na remont tej małej uliczki  

w Drezdenku, a kolegom i koleżankom radnym za przychylność i poparcie tego 

wniosku. Radna E. Turostowska poinformowała, że uliczka jest wyremontowana i od 

połowy sierpnia mieszkańcy mogą z niej już korzystać. Dodała, że podczas opadów 

będzie można sprawdzić czy ta kostka chłonna się sprawdzi. Radna E. Turostowska 

poprosiła o pozytywne rozpatrzenie wniosku, który złożyła w sierpniu o ustawienie 

znaku ograniczającego wjazd pojazdów z określonym tonażem - 3,5 tony, gdyż 

zaczynają się pojawiać ciężarówki obciążone gruzem, a jeśli tam jest kostka chłonna, 

ażurowa to ta uliczka długo nie posłuży. Dodała, że rozmawiała z Zastępcą 

Burmistrza na temat uzupełnienia tej kostki grysikiem, bo na nawierzchni jest go 

trochę za mało. Radna E. Turostowska poprosiła także o interwencję w sprawie 

nieświecącej od samego początku lampy. Zwróciła uwagę, że po lipcowej ulewie 

osunęła się przy sklepie Dino skarpa i po jej interwencji wraz z Zastępcą Burmistrza 

zgłosiła się do niej firma z Krotoszyna, która wynajmuje, dzierżawi ten plac  

i odpowiedziała, że kwestie związane z naprawą osuwającej się skarpy usytuowanej 

przy Dino - ul. Piastów w Drezdenku są w trakcie realizacji i skarpa zostanie 

wzmocniona za pomocą geokraty. Wyraziła nadzieję, że sposób wzmocnienia będzie 
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na tyle skuteczny, że nie będzie się ten teren obsuwał. Radna E. Turostowska 

przypomniała o konieczności uporządkowania tematu podjazdu na schodach, gdzie 

jest bardzo duży kąt nachylenia i mieszkańcy, którzy jeżdżą wózkiem czy rowerem 

nie mają możliwości, żeby swobodnie wjechać.  

W kwestii ul. Zaułek i ograniczenia wjazdu pojazdów powyżej 3,5 tony Burmistrz 

Drezdenka zadeklarowała analizę tematu, bo faktycznie żal by było gdyby to było 

zniszczone, jednak na końcu tej drogi są też budynki, które służą do działalności 

gospodarczej i będzie trzeba to przemyśleć i rozważyć potrzeby wszystkich 

użytkowników. Nawiązując do zjazdu przy Dino K. Piotrowska powiedziała, że były 

podejmowane kontakty w sklepie na poziomie Drezdenka  a także pismem do 

kierownictwa sieci Dino, natomiast pozostaje to bez odzewu a z punktu widzenia 

przepisów prawa dostępność jest pełna, ponieważ od strony al. Piastów dojazd  

i wejście jest bezproblemowe zarówno dla rowerów, wózków i osób 

niepełnosprawnych. Burmistrz powiedziała, że można jeszcze ponowić prośbę, 

monitować, natomiast jest to teren prywatny i inwestycja też w pełni musi być 

prywatna.  

Radny Ł. Kołwzan zapytał jak wygląda sytuacja z planowaną przebudową ul. Osiedla 

Leśnego a także ul. Polnej. 

W kwestii ul. Osiedla Leśnego Burmistrz Drezdenka poinformowała, że jest 

zaplanowana do realizacji w tym roku. Dodała, że początek tej drogi jest objęty 

projektem w związku z planem miejscowym i z umiejscowieniem tam chodnika, 

dlatego należy zaczekać aż dokumentacja będzie zakończona i zostaną wydane 

pozwolenia. Burmistrz K. Piotrowska wyjaśniła, że będzie to wykonywane 

kompleksowo czyli fragment chodnika plus wymiana skruszałego i zniszczonego 

asfaltu. W sprawie ul. Polnej K. Piotrowska powiedziała, że na chwilę obecną nie ma 

tam planów, natomiast zostały wyasygnowane środki na projekt kanalizacji ul. Polnej 

i Długiej. Dodała, że na tym należy się skupić, ponieważ w końcu te środki unijne 

będą odblokowane a projekty proekologiczne są ujęte w Strategii Województwa 

Lubuskiego, w strategii Gminy Drezdenko i będą to zdania priorytetowe jeśli chodzi  

o pozyskanie środków. Burmistrz Drezdenka stwierdziła, że na razie należy się 

ograniczyć do bieżącego utrzymania.  

Radny Ł. Kołwzan zapytał czy wiadomo kiedy Zarząd Dróg Wojewódzkich naprawi 

zniszczone barierki przy skrzyżowaniu ul. Kościuszki z al. Piastów, bo szpecą miasto. 

Poinformował, że na skrzyżowaniu ul. Słowackiego z ul. Cichą nie ma zejścia  

z chodnika na drugi chodnik a przejeżdżający z wózkami czy rowerami muszą jeździć 

naokoło.  

Radny D. Paluszkiewicz zapytał czy na czas remontu ul. Pierwszej Brygady nie 

byłoby wskazane zrobić zakazu postoju przed samym dojazdem do tej ulicy. Wyjaśnił 

jest tam katastrofa i jadąc od strony miasta stoi tam cały sznur aut. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska zwróciła uwagę, że jest już trochę za późno, bo 

ten odcinek będzie zamykany, ponieważ inwestycja będzie szła dalej. Odczytała 

treść wiadomości jaką otrzymała przyznając, że nie wie jak na to odpowiedzieć – 

„Pani burmistrz mieszkam na ul. Pierwszej Brygady. Remont ulicy jest potrzebny, ale 

czy ktoś pomyślał co mamy zrobić z samochodami i gdzie je parkować. Może trzeba 
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się nad tym zastanowić.” Burmistrz K. Piotrowska zaapelowała do mieszkańców  

o wyrozumiałość i cierpliwość, bo nie jest w stanie teraz znaleźć recepty w jaki 

sposób mieszkańcy mają wjeżdżać na swoje podwórka. Powiedziała, że to jest 

uciążliwe, że to trwa kilka miesięcy, ale świadomie podjęto decyzję o remoncie, który 

objął również instalacje podziemne, żeby zrobić porządnie tą drogę i mieszkańcy 

muszą uzbroić się w cierpliwość. Burmistrz Drezdenka zauważyła, że nie wie jak 

miałaby zareagować na te wiadomości, bo nie można wjeżdżać przez ten czas na 

podwórka, trzeba to przyjąć na klatę i mieszkańcy muszą sobie radzić, parkować nie 

przy domu, nie na podwórku tylko poza terenem - kilkadziesiąt, a może nawet 

kilkaset metrów od miejsca zamieszkania.  

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przypomniał, że od 9 września zostaje 

zamknięty przejazd kolejowy na Nowym Drezdenku na okres około 6 tygodni.  

Radny A. Kołwzan zapytał do którego miejsca będzie zamknięty odcinek od ul. Piotra 

Skargi. 

Radny A. Kołwzan otrzymał odpowiedź, że zostanie zamknięty odcinek od 

„Delikatesów” do zjazdu na ul. Cichą.  

Radny A. Kołwzan w nawiązaniu do remontu przejazdu kolejowego wyraził nadzieję, 

że zostanie udostępniona dla ruchu rampa wybudowana po drugiej stronie torów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że z podanej informacji wynika, że jak 

najbardziej z ruchem wahadłowym.  

Radny T. Walczak na ręce Burmistrz Drezdenka złożył podziękowanie dla 

pracowników Urzędu – Zastępcy Burmistrza, Skarbnika Gminy A. Lachowicz oraz 

Urszuli Kasper za włączenie się do programu Narodowe Czytanie, który był drugą 

edycją w Drezdenku, pierwszą robioną z tak wielkim rozmachem. Dodał, że wszystko 

udało się rewelacyjnie i wyraził nadzieję, że Narodowe Czytanie na stałe zostanie 

wpisane do programu imprez kulturalnych.  

Radny M. Czekajło wracając do remontu przejazdu kolejowego powiedział, że nie 

wyobraża sobie jak TIR-y będą skręcać w prawo czy w lewo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki odpowiedział, że tak jak na 

skrzyżowaniu ul. Marszałkowskiej z Żeromskiego. 

Radny M. Czekajło zauważył, że ta droga jest bardzo wąska i poprzednio jak była 

naprawa przejazdu to tylko TIR- y puścili przez ul. Osiedla Leśnego i jak się dwa  

TIR-y skleszczyły to niczym ich nie można było rozciągnąć. Pogratulował pomysłu 

temu, który to wymyślił i powiedział, że TIR -y można było puszczać przez 

Przynotecko, co byłoby na pewno lepszym rozwiązaniem.  

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki zwrócił uwagę, że w Przynotecku jest 

most.  

Radny M. Czekajło stwierdził, że nie ma złotego środka, ale żeby przypadkiem któryś 

TIR nie wylądował w budynku po przeciwnej stronie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki powiedział, że ktoś chyba musiał to 

przemyśleć. Dodał, że z tego co można zaobserwować to TIR-y dojeżdżają tam  

z drewnem. 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Ad. 41 

Zamknięcie obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

Z uwagi na wyczerpanie wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Miejskiej M. Suchecki podziękował wszystkim za udział i XLVIII sesję Rady Miejskiej 

uznał  za zakończoną. 

 

Sporządziła:  

Joanna Ambroziak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

/-/ Mariusz Suchecki 


